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Røyrvik kommune-ei levende fjellbygd.

Røyrvik kommune har kun ett bebygd areal på 1%.
Vi synes det er svært viktig at det er en god og riktig arealbruk ,og at det finnes ledige og attraktive tomter i HELE
Røyrvik kommune.

"Den nye arealdelen skal legge til rette for en framtidsrettet og bærekraftig arealbruk"

I framlagt ny arealplan kan vi ikke se at Røyrvik kommune lengre blir ei levende fjellbygd.  Og heller ikke at utvikling
og fremtidsrettet arealbruk skal gjelde for HELE kommunen. 

Utviklingslaget Fjelliv jobber for å skape trivsel og bolyst, og å støtte opp om næringstiltak  i sørenden av Røyrvik
kommune. Vi ønsker ikke at denne arealplan blir tatt i bruk ,da den kun vil gi oss begrensninger.

Utviklingslaget Fjelliv 
v/leder Elin Jansson Fiskum 
Staldvika, 7893 Skorovatn 
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